

СОГЛАСИЕ НА ОБРАБОТКУ ПЕРСОНАЛЬНЫХ ДАННЫХ ДЛЯ ЗАРЕГИСТРИРОВАННЫХ ПОЛЬЗОВАТЕЛЕЙ САЙТА ODS.ai

Настоящим я даю свое согласие ООО «Соревнования Анализа Данных» (ОГРН 1187746174758, ИНН 7707408527) (далее также – «DataSouls») на автоматизированную и неавтоматизированную обработку моих персональных данных, предоставленных мной в форме регистрации на сайте <https://ods.ai/> (далее – Сайт), а именно:

- ФИО;
- страна;
- город;
- адрес электронной почты;
- место учебы, специальность;
- место работы, должность,

С целью:

- направления мне информационных рассылок, предложений, а также приглашения меня на последующие мероприятия в области анализа данных, машинного обучения, искусственного интеллекта, а также популяризации применения современных технологий машинного обучения и искусственного интеллекта.

с совершением следующих действий с моими персональными данными:

- сбор, запись, систематизация, накопление, хранение, уточнение (обновление, изменение), извлечение, использование, передача (предоставление, доступ) Партнерам Мероприятий, обезличивание, блокирование, удаление, уничтожение;
- Ваши персональные данные будут переданы спонсору мероприятия - ПАО «Сбербанк» (адрес местонахождения: Россия, 117312, г. Москва, улица Вавилова, 19) для предложения Вам карьерных возможностей.

Настоящее согласие действует с даты его предоставления посредством проставления соответствующей отметки при регистрации на Сайте и действует в течение одного года, либо до момента его востребования – письменного отзыва согласия в свободной форме, отправленного на адрес: Российская Федерация, 125319, город Москва, улица Академика Ильюшина, дом 9, этаж 1, комн 2,3, либо по адресу электронной почты: info@datasouls.com.

CONSENT TO PERSONAL DATA PROCESSING
FOR REGISTERED USERS OF ODS.ai WEBSITE

I hereby give my consent to “Sorevnovaniya Analiza Dannykh” LLC (PSRN 1187746174758, TIN 7707408527) (hereinafter also referred to as “DataSouls”) for automated and non-automated processing of my personal data provided by me in the registration form on the website <https://ods.ai/> (hereinafter referred to as the “Site”), namely:

- Full name;
- Country;
- City;
- information on my educational background: whether I am a student and if yes, specify the educational facility;
- information on my work: whether I work, if yes, specify the area of business, a company and the position therein;

for purposes as follow:

- to send me newsletters, offers, as well as inviting me to follow-up events in the field of data analysis, machine learning, artificial intelligence, as well as popularizing the use of modern machine learning and artificial intelligence technologies.

followed by actions with my personal data:

- collection, recording, classification, accumulation, storage, clarification (update, change), retrieval, use, transfer (provision, make an access) to Partners of the Event, depersonalization, blocking, deletion, destruction;
- Your personal data will be transferred to the event sponsor - Sberbank PJSC (location address: Russia, 117312, Moscow, Vavilova street, 19) to offer you career opportunities

This consent is valid from the date of its provision by putting a corresponding mark when registering on the Site and is valid for one year, or until it is requested - a written withdrawal of consent in free form sent to the address: Russian Federation, 125319, Moscow, Akademika Ilyushin street, building 9, floor 1, room 2,3, or by e-mail: info@datasouls.com.